

Protokoll styrelsemöte, Gävle-Dala skidskytterregionförbund (GDSSF).

Tid: måndag 8 maj 2023, kl 19:30.

Plats: Teams.

Medverkande: Dennis Andersson (Järbo), Katarina Andersson (Älvdalen), Björn Bettner (ordf.), Janne Eriksson (Dala-Järna), Hans Nykvist (Ornäs/sek.), David Sandegård (Valbo), Hans-Ove "Både" Wikström (Lima).

Frånvarande: Ingela Johansson (suppl. Lima), Thomas Andersson (Näs), Paula Eriksson (Mora), Gun Eriksson (tillträdande kassör). Calle Hagström (ungdomsläger), Per Carlsson (valberedn./Ornäs), Erik Engstrand (Hedesunda), Johan Wanner (juniorläger), Tommy Höglund (SSSF/Mora), Joakim Sköld (valberedn./Mora).

1. Mötets öppnande

Björn Bettner öppnar mötet.

2. Val av ordförande, sekreterare

Till ordförande väljs Björn Bettner och till sekreterare väljs Hans Nykvist.

3. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

4. Föregående protokoll, justering

Godkänt via email. Publicerat på regionens hemsida med notis på Facebook.

5. Information från SSSF

Allmän uppmuntran att prioritera SSSFs digitala reflektion nationell verksamhet måndag den 15 maj 18.00 – 20.00. Möteslänk kommer läggas upp i IndTA. Frågor som vi vill ta upp:

- Med obligatorisk anmälan i IndTA, får då hela landet anmäla sig till regionsläger, även om man inte är "hemmahörande" där?

SSSF årsmöte:

- Årets årsmöte hålls i samband med Rull-SM i augusti. Björn förutsätter att alla regionens på tävlingen deltagande föreningar också deltar på årsmötet.
- Från nu kommer årsmöte att hållas vartannat år. Därmed förändrar man också mandatperioderna eftersom hälften av ledamöterna väljs om vid respektive årsmöte. Man kommer alltså att bli vald på fyra år jämfört med tidigare två år. Kan kompletteras med fyllnadsval vid behov (avhopp), men vi vill från vår region ändå påtala att det kan vara lämpligt med ett antal suppleanter för att snabbare kunna fylla tomma platser. Det är ett fullt möjligt scenario att någon styrelseledamots livssituation förändras under en fyraårsperiod och att denne därmed inte har möjlighet att sitta sin period ut.

6. Organisation och struktur

Ekonomi - Budget 2023-2024, förslag (Hans)

Erforderlig information inför årsmötet: Hans får i uppdrag att meddela vår kassörstjänst om behovet av bokslut med erforderlig dokumentation och att aktivera vår revisor.

Regionsstöd

Ledararvode: Inget att rapportera. Fullt erhållet.

Lägerverksamhet: Inget att rapportera. Fullt erhållet.

Regionala tävlingar: Bidrag Dala-Järnas tävling GDV-cup 1 erhållet 17 apr. Allt OK.

Deltagande nationella tävlingar (sekr. anm: kontrollerat i efterhand):

- Riksfinal: 15 000 kr erhållet, vilket är maxbelopp (500 kr * 30 deltagare).
- SM, JSM, SweCup: 50 000 kr erhållet, vilket är maxbelopp (200 kr * 25 deltagare * 10 deltävlingar).

Årsmötet 13 juni

Är planerat till 13 juni kl 18:00 i centrala Dala-Järna. Janne meddelar lokal senare. Regionförbundet bjuder på middag efteråt så anmälan ska göras några dagar i förväg.

- Hans säkrar att hemsidan har information om när och var, så att årsmötet är behörigt utlyst.
- Hans publicerar en inbjudan inklusive erforderlig dokumentation senast tre veckor före mötet (dvs 23 maj).
- Verksamhetsberättelse: Ute för återkoppling. Vårt arrangörsansvar i IBU-cup Idre tas med. Hans får uppdrag att ställa fråga till SSSF om de har statistik för regionens deltagande i utbildningar. Björn får uppdrag att leverera slutord. Alla får uppdraget att komplettera med prestationer per sin egen klubb enligt utsänd mall.
- Verksamhetsplan: Sommarcup utgår. Budget ska ingå.

Regional konferens

Arbetsgrupp tillsatt: Björn, Katarina, Hans och 1-2 från Värmland. Björn kontaktar Värmland för kontaktperson(er). Gruppen träffas på Teams 22 maj kl 19:30. Målet är att ta fram underlag för program och en budget – för Björn att medföra till regionsordförandemöte 12 juni.

Tid satt av SSSF: 14-15 okt (lör-sön). Nationellt program lör kl 13-16. Vi planerar preliminärt att öppna för samling fredag kväll för att kunna starta tidigt lördag och genomföra hela programmet på en dag.

Plats: Björn tar in budgetoffert från ett antal anläggningar.

Vi planerar samköra med Värmland enligt tidigare förslag och räknar med dryga tjugotalet deltagare, baserat på uppskattningar per klubb (sekr. anm: kanske 30 med RIG /NIU och RF-SISU).

Lägerverksamhet (Johan, Calle & Hans)

Rollbeskrivning lägeransvarig: Lägg till som appendix i policydokument. Ansv. Hans.

Lägeransvariga 2023–2024: Johan, Mathilda och Calle träffades via Teams den 1 maj för att snacka ihop sig och introducera Mathilda i rollen.

Försommarläger Sognefjäll: 26 anmälda hittills. Resonemang enl. dagordning om vem som bestämmer hur lägren utformas utgår då ingen lägeransvarig är närvarande. Vi konstaterar att frågan ställdes på Gävle-Dalas grupp på Facebook inför förslaget Sognefjäll och att responsen ganska entydigt talade för Sognefjäll. Därmed anses Sognefjäll vara ett bra förslag, speciellt i kombination med att de initialt tillgängliga platserna fylldes på ca 1 tim.

Sommarläger Idre: Datum spikat 10-13 aug. Johan ska gå ut med info på Facebook.

Juniorprojekt: Klubbarna får i uppdrag att ta personlig kontakt med sina 2007-2008:or och deras föräldrar för att påminna, rekommendera och uppmuntra till deltagande den 11 juni. Klubbarna återkopplar till Björn när detta är gjort.

Uppvaktning

Internationella mästerskapsmedaljer gångna säsongen:

- Sara Andersson, Mora - brons JVM-sprint.
- Stina Nilsson, Lima - brons EM-mixstafett.
- Malte Stefansson, Oxberg - brons EM-mixstafett.

Om man redan uppvaktats med det ”ordinarie” paret ljusstakar tilldelas man alternativ ur samma designserie. Katarina väljer ut alternativ.

Katarina köper in för uppvaktning i anslutning till årsmötet.

Policydokument

David presenterade ett förslag till ”årshjul” som visar när vi planerar/kommunicerar och utför regionens aktiviteter. Förslaget togs emot mycket positivt och beslutades läggas in som appendix i detta protokoll och i policydokumentet.

Hemsida

Inget att rapportera.

7. Övriga frågor (alla)

Beslutades att vi vill lämna en inläga till SSSF angående det aviserade fluorförbudet, inför digitala reflektionen (15 maj). Vi förordar central vallning i syfte att stävja fusk och misstänksamhet som annars skulle kunna orsaka splittring i skidskyttefamiljen.

Lima sonderar intresset för en triathlon med rullskidskytte på sensommaren, som en trevlig aktivitet och ett tillfälle att träffas. ”Både” lägger ut en fråga på Facebook.

Vi har ombetts lämna ett citat från regionförbundet till den grupp som jobbar för en skidskyttearena i Falun, inför möte med kommunens tjänstemän den 15 maj. Hans tar fram och Björn godkänner.

8. Mötets avslutande (Björn)

Mötet avslutas. Nästa styrelsemöte 5 juni 2023.

APPENDIX 1 – ÅRSHJUL GÄVLE-DALA SKIDSKYTTEREGIONFÖRBUND

